
 
 

 
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 27.03.2023 
  
 

Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 266 / 21.03.2023 la iniţiativa domnului primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei oraşului Drăgăneşti-Olt, începând cu orele 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE 
 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența 16 consilieri locali în funcţie, absent 
d-nul Nădescu Viorel.  

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, 
d-na Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare, d-na Oprișan 
Florentina - șef Serviciu Buget, finanțe, contabilitate și d-nul Jidovu Laurenţiu - secretar al 
localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius - consilier  
Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
Sunt invitați la ședință, din partea S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L., d-nul Mircea Domi 

– director și d-na Rădulescu Ramona – economist. 
 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune discuției procesul-verbal 
din data de 28.02.2023. 

D-na Dobre Violeta – Ar fi cam mult de modificat în ceea ce privește discuția mea cu 
domnul Primar.  

Asta nu e foarte important. Acolo unde am spus că "am ținut copiii îmbrăcați în grădiniță 
și iarna a fost blândă", domnul primar a spus că ... 

D-nul Primar – Nu am înțeles. Vă rog să repetați! 
D-na Dobre Violeta – Când am spus că "am ținut copiii îmbrăcați pe timpul iernii în 

grădiniță", atunci când am vorbit de programul de reabilitare. 
D-nul Primar – Când ați spus dumneavoastră că ați ținut copiii îmbrăcați în grădiniță? 
D-na Dobre Violeta – În discuția noastră din 28. 
D-nul Primar – Atunci trebuia să fie trecut în procesul-verbal. Ce am discutat a fost 

trecut. 
D-na Dobre Violeta – E trecut. De ce mă contraziceți? Nu vă aduceți aminte pentru că 

nu vă aduceți aminte, dar e trecut. Dumneavoastră ați spus „spre norocul nostru” când eu am 
spus că "iarna a fost blândă", ceea ce e un lucru bun. Așa ați spus, „spre norocul nostru că 
iarna a fost blândă”. 

D-nul Primar – Nu am înțeles. Nu a fost căldură la grădiniță? 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, atunci când a fost foarte frig, noi am dat drumul 

la centrale doar cele 4 ore cât copiii au stat în grădiniță. Pe la ora 11 se făcea cald. 
D-nul Primar – Am zis noi așa ceva, să nu dăm drumul la căldură pentru copii? 
D-na Dobre Violeta – Nu vă reproșam dumneavoastră nimic. 
D-nul Primar – Nu înțeleg unde vreți să ajungeți? Unde bateți? 



 
 

D-na Dobre Violeta – Atunci când am discutat despre proiectul de reabilitare am zis că 
"este bine să ne reabilităm pentru că sunt probleme". Și am amintit problemele. Nu era vina 
nimănui. 

D-nul Primar – Am înțeles. 
D-na Dobre Violeta – Ați înțeles! Și am spus că "iarna a fost blândă" și dumneavoastră 

ați zis "spre norocul nostru", ceea ce este un lucru bun, nu este un lucru rău. Dar nu era 
specificat aici. Înțelegeți? 

D-nul Primar – M-am păcălit. 
D-na Dobre Violeta – V-ați păcălit! De acuma înainte să nu vă mai păcăliți, că de acuma 

înainte urmează greul. 
D-nul Primar – Trebuie modificat. Domnule Marius, să reții. 
D-nul Jianu Marius – Trebuie să cumpărăm un sistem de înregistrare. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Așa ar fi cel mai bine. 
D-na Dobre Violeta – Așa ar fi cel mai bine. 
D-nul Primar – Corect. Dar în rest este ok? 
D-na Dobre Violeta – Nu, nu e deloc ok. Unde domnul Primar spune " nu, eu am spus la 

altcineva. Nu este în subordinea mea", nu a spus cuvântul "directă". "Nu m-am dus eu la șofer 
să-i spun să n-o mai ia pe "Violeta", nu "doamna Violeta Dobre"". 

D-nul Jianu Marius – Haideți doamna Dobre, chiar așa! 
D-nul Primar – Taie pe "doamna" și las-o doar pe "Violeta". Așa a auzit el, eu am zis 

doamna Violeta. Am atâția martori doamnă. 
D-na Dobre Violeta – Așa a înregistrat telefonul meu. 
D-nul Primar – Eu am zis "doamna Violeta", știți doar. "Violeta" poate pe stradă. 
D-na Dobre Violeta – Știu, dar să știți că așa a înregistrat telefonul meu, pe "Violeta". 

Vă spun sincer. 
D-nul Secretar – Haideți să clarificăm chestiunea aceasta, cu înregistrările. Dacă 

înregistrăm neoficial ajungem la altceva să știți. Trebuie să fie cumpărat sistem de înregistrare  
și nu mai avem discuții de genul acesta. 

D-nul Primar – Dacă dumneavoastră dispuneți de ceva bani. 
D-nul Secretar – Nu trebuie să dispun eu, trebuie să dispună Consiliul local. 
D-nul Stoenică Alexandru – Eu știu că avem un sistem audio. 
D-nul Secretar – Despre care sistem vorbiți? Cel de acum mai bine de 10 ani, este în 

stare de nefuncționare.  
D-na Dobre Violeta – Unde am zis "prin intermediari", am rectificat și am zis "prin 

interpuși" și am zis apoi "prin intermediari". "Când am spus "De ce vă deranjează?", ați 
răspuns " Microbuzul este pentru școlari, nu pentru cadre. Noi decontăm naveta." În timpul 
asta eu îi spuneam domnului Primar: "Mă lăsați să vorbesc!", Domnul Primar zicea: 
"Decontăm naveta." 

D-nul Primar – Nu ați scris nici asta? 
D-nul Jianu Marius – Dialogul nu se consemnează. 
D-nul Secretar – Nu are cum să fie consemnat decât ceea ce s-a putut nota. 
D-nul Stoenică Alexandru – În care lege scrie că nu se consemnează? 
D-na Dobre Violeta – Atunci de ce îi mai zice proces-verbal? 
D-nul Stoenică Alexandru – De ce e proces-verbal? 
D-na Dobre Violeta – Atunci ceea ce ai scris tu aici, Marius, nu are niciun înțeles. 
D-nul Jianu Marius – Poftim? 
D-na Dobre Violeta – Nu are înțeles ce ai scris tu aici. 
D-nul Secretar – Spuneți la care discuții, pentru că sunt multe discuții aici. 
D-na Dobre Violeta – Păi dacă nu vrea să redea dialogul. Asta a fost discuția, că a fost 

dialog. 



 
 

D-nul Jianu Marius – Redau ceea ce pot consemna. 
D-nul Primar – Nu a consemnat ceva esențial la vreun proiect? Ne interesează mai 

puțin că nu am zis " doamna Violeta" și am zis" Violeta". 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, mi s-a acordat cuvântul. 
D-nul Primar – Haideți să vorbim despre ședință. 
D-na Dobre Violeta – Eu nu întrebam, eu spuneam că "este gol (microbuzul) 

dimineața". Asta spuneam, că "dimineața se duce gol." 
D-nul Jianu Marius - Și nu este consemnat că" se duce gol"? 
D-na Dobre Violeta – Este pus semnul întrebării. Eu nu am întrebat, eu am afirmat. 
D-nul Jianu Marius – Poate așa mi s-a părut atunci, că ați întrebat. 
D-na Dobre Violeta – Întrebam pe domnul Primar? De unde să știe domnul Primar cum 

e dimineața, că dumnealui e la serviciu? 
D-nul Jianu Marius – Din ceea ce am consemnat, reiese ideea pe care ați vrut s-o 

expuneți? 
D-na Dobre Violeta – Da, reiese că domnul Primar nu m-a lăsat să vorbesc. 
D-nul Jianu Marius – Păi și atunci de ce atâtea discuții? 
D-na Dobre Violeta – Că domnul Primar nu a zis "i-am stabilit sarcină paznicului." Eu 

am întrebat: "i-ați dat dumneavoastră decizie", a zis "da, da, da" de trei ori, nu a zis "i-am 
stabilit sarcină", pentru că dumnealui nu poate să dea decizie de însoțitor. 

D-nul Jianu Marius – Și nu este scris așa? Atâția ani de zile nu ați avut nimic de spus 
referitor la procesul-verbal. 

D-na Dobre Violeta – Ba da. 
D-nul Jianu Marius – Atâția ani de zile, nu ați modificat procesul-verbal. Astăzi este 

prima dată când faceți asta. 
D-na Dobre Violeta – Te-am rugat să consemnezi exact discuțiile. Nu are nimic că eu 

merg la domnul Prefect cu înregistrarea. 
D-nul Jianu Marius – Mergeți doamnă. 
D-na Dobre Violeta – Să se consemneze că domnul Jianu Marius nu vrea să 

înregistreze. 
D-nul Jianu Marius – Nu așa, că domnul Jianu Marius nu vrea. Luați sistem de 

înregistrare și se va reda în totalitate. Domnul Jianu trebuie să scrie și ce spuneți 
dumneavoastră și ce spune domnul Primar. Scrieți dumneavoastră procesul-verbal să vedem 
ce consemnați în el. 

D-na Dobre Violeta – Atunci de ce înregistrezi? 
D-nul Jianu Marius – Chiar dacă înregistrez, cearta aceasta credeți că se poate 

consemna? 
D-na Dobre Violeta – Dar te-am rugat, Marius. 
D-nul Jianu Marius - Și nu am trecut? 
D-na Dobre Violeta – Sunt foarte multe lucruri eronate, pe care eu nu le-am spus. 
D-nul Jianu Marius – Haideți să punem înregistrările să vedem dacă este așa sau nu! 

Luați sistem de înregistrare dacă chiar vreți să fie consemnat cuvânt cu cuvânt. Când o să 
avem sistem de înregistrare, atunci puteți să mă scoateți vinovat. Atâta timp cât eu trebuie să 
fiu atent și la unul și la doi și la trei nu pot consemna. Mai ales când vă certați. 

D-nul Secretar – Trebuie să luăm sistem de înregistrare să curmăm discuțiile acestea. 
D-na Dobre Violeta – Bun, nu mai modificăm nimic, sunt împotriva procesului-verbal. 
D-nul Primar – Domnule Secretar, este voie să înregistreze ședința orice altă persoană 

decât în mod oficial ? 
D-na Dobre Violeta -  Dar nu am făcut .... 
D-nul Secretar – Cel mai bine ar fi oficial. Luat un sistem de înregistrare. 
D-nul Primar – Nu cred că este în regulă să înregistreze ședința. 



 
 

D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, nu este adevărat. Am înregistrat doar discuția 
mea cu dumneavoastră. 

D-nul Stoenică Alexandru – Se poate înregistra. Eu dacă vreau acum să fac ședința live 
pe Facebook, am voie. 

D-nul Primar – Nu. 
D-na Dobre Violeta – În regulament scrie că ședințele se pot înregistra, regulament pe 

care l-am votat. Eu nu am înregistrat ședința. 
D-nul Stoenică Alexandru – Este ședință publică. 
D-nul Viceprimar – Cei interesați să vină în sală. 
D-nul Stoenică Alexandru - Eu când o să fiu președinte de ședință o fac live pe 

Facebook ședința. Să vedem cine îmi interzice mie. 
D-nul Primar – Chiar te rog să faci treaba asta. 
D-na Dobre Violeta – Atâta timp cât materialul de ședință este public, nu este niciun 

impediment să înregistrez discuția mea cu domnul Primar. 
D-nul Primar – Făceți-le (publice) pe toate! Și cele 10-13 străzi pentru care nu a semnat 

domnul Ciubuc. Făceți-le toate, nu decât 2-3. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu este ceva ilegal. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Noi nu aprobă pentru că nu le faceți bine, de aia nu le aprobăm. 
D-nul Primar – O să aprobăm doar noi, nu vă mai întrebăm nimic. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Veniți cu ele modificate cu un sfert de oră înainte. 
D-nul Primar – Extraordinar! Dumneavoastră sunteți cel mai isteț. Dacă erați isteț 

semnați pentru cele 13 străzi, dacă erai isteț. Găsiți acum că punctul A nu este la punctul B. A 
pierdut Drăgăneștiul miliarde. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Discutăm la comisie un proiect și veniți cu el modificat cu un 
sfert de oră înainte? Ce înseamnă asta? 

D-nul Primar – Au început campania electorală. Sunt în campanie electorală domnii. 
D-nul Secretar – Ascultați-mă puțin. Dumneavoastră ați propus un amendament la 

comisie. Amendamentul respectiv era normal să fie discutat la nivel de inițiator de proiect - 
domnul Primar, iar în continuare cu SC Urban dacă într-adevăr cifrele respective sunt în 
regulă. S-a constatat, conform documentelor prezentate, că nu sunt în regulă cifrele. S-au 
făcut greșeli în ceea ce privește conținutul acelei anexe. Au rectificat-o și în momentul de față 
sunt prezenți să vă pună la dispoziție informațiile. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Când au făcut greșeli? Atunci sau acum? 
D-nul Primar – V-a transmis mai devreme. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Veniți cu ele modificate cu un sfert de oră înainte de ședință să 

le votăm noi. 
D-nul Primar – Când i-ați transmis pe tabletă? La ce oră? 
D-nul Ciubuc Dumitru – La ora 15:00. 
D-nul Secretar – La ora 14 și ceva. Vă spun imediat. 14 și 30. 
D-nul Primar - Și nu aveți timp să citiți? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Eu am la mine tableta ? 
D-nul Primar – Domnule Ciubuc Dumitru, cine v-a pus să fiți consilier? Sunteți în slujba 

cetățeanului. Trebuie să veniți la ședință. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Vin la ședință! 
D-nul Primar – V-a pus la dispoziție. Nu puteți să citiți trei rânduri în cinci minute? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, se pun la dispoziție înainte cu..., știți bine cu 

cât ? 
D-nul Primar – Da se pun. Dacă nu vreți, nu votați. 
D-nul Viceprimar – De asta au venit reprezentanții S.C. Urban la ședință, să vă explice. 



 
 

D-nul Primar – Au venit să vă explice. Acum trebuie să ieșim în evidență că am găsit 
noi o virgulă și nu știm despre ce este vorba. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Păi găsim mereu. 
D-nul Primar – Asta este, greșeala este omenească. A greșit primarul cumva? Vă 

întreb? Sunt făcute de mine? Redactate de mine? E proiectul lor și înaintat de mine. Da, așa 
este.    

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot procesul-verbal din 
data de 28.02.2023, înregistrându-se 14 voturi pentru, 1 abținere (d-nul Fieraru Gheorghe) și 1 
împotrivă (d-na Dobre Violeta). 

 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot procesul-verbal din 

data de 09.03.2023, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

 III. APROBAREA ORDINII DE ZI 
 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „Aprobarea proiectului „Dotarea cu mobilier, 
materiale didactice și echipamente digitale - Unități de învățământ preuniversitar, 
Orașul Drăgănești-Olt, Județul Olt” și a cheltuielilor aferente acestuia, în vederea 
finanțării acestuia în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență – Componenta 
15, Apelul de proiecte PNRR/2022/C15/MEDU/I9./I11./I13./I14./Dotarea cu mobilier, 
materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a 
unităților conexe” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la  

și de la locul de muncă a cadrelor didactice și a personalului didactic auxiliar din 
unitățile de învățământ preuniversitar de stat din Orașul Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2023 al  S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. – Drăgăneşti-Olt” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

4. Proiect de hotărâre referitor la: „Aprobarea documentațiilor Notă conceptuală și 
Temă de proiectare aferente obiectivului de investiție „Amenajare adăpost pentru câinii 
fără stăpân în Orașul Drăgănești-Olt, jud. Olt”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 71 / 

31.05.2022 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcții pentru aparatul de 
specialitate al Primarului Oraşului Drăgăneşti-Olt și înființarea Serviciului voluntar 
pentru situații de urgenta de tipul V2” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Întrebări, interpelări. 

 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, face precizarea că ordinea de zi a 

fost suplimentată cu încă un proiect de hotărâre, care a fost dezbătut în cadrul Comisiilor de 
specialitate ale Consiliului local, și anume:  

1. Proiect de hotărâre referitor la:   modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 
155/25.10.2022 referitoare la aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI), a indicatorilor tehnico-economici actualizați și devizului general 



 
 

actualizat  pentru obiectivul de investiții "Reabilitare și modernizare străzi în orașul 
Drăgănești-Olt, județul Olt (III)” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot ordinea de zi 

suplimentată, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente 

digitale - Unități de învățământ preuniversitar, Orașul Drăgănești-Olt, Județul Olt” și a 
cheltuielilor aferente acestuia, în vederea finanțării acestuia în cadrul Planului Național 
de Redresare și Reziliență – Componenta 15, Apelul de proiecte 
PNRR/2022/C15/MEDU/I9./I11./I13./I14./Dotarea cu mobilier, materiale didactice și 
echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe”. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
2. Aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la și de la locul de muncă a 

cadrelor didactice și a personalului didactic auxiliar din unitățile de învățământ 
preuniversitar de stat din Orașul Drăgănești-Olt. 
 D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate celor prezenți). 
 

3. Aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2023 al  S.C. URBAN ACTIV  
SERV S.R.L. – Drăgăneşti-Olt. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Secretar – A fost depus un amendament la Comisia de Urbanism, conținutul 
acestuia a fost înaintat către S.C. Urban și către Direcția economică din cadrul Primăriei. 



 
 

Urmare acestui amendament au fost făcute unele rectificări ale anexei la proiectul de hotărâre. 
Presupun că mai multe informații vă pot da chiar reprezentanții societății. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Secretar, se pot face amendamente și în cadrul 
ședinței de consiliu, da? 

D-nul Secretar – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Pe viitor le vom face așa. 
D-nul Secretar – Le puteți face, însă dacă nu sunt avizate, să știți că nici eu nu pot să 

semnez de legalitate. Adică dacă aparatul de specialitate al primarului nu confirmă că 
propunerea dumneavoastră de modificare a conținutului unui proiect de hotărâre nu 
îndeplinește condițiile, nici eu nu pot să semnez de legalitate. Este foarte bine că ați purtat 
discuțiile încă de la comisii ca să se clarifice aspectele acestea. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana – Mai aveți puncte de vedere? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Care sunt modificările? Adică a fost greșeală, a fost...? 
D-na Rădulescu Ramona – A fost o greșeală. Știți că vineri când am fost la comisie și v-

am spus când ați zis și era la " Alte cheltuieli cu amortizarea imobilizărilor corporale și 
necorporale" era trecută valoare zero, pentru că era băgată la "Cheltuieli cu bunuri și servicii". 
Eu mai am și alte formulare: S....., iar cum suntem noi cu capital de stat, le depunem 
trimestrial și acolo am avut pe capitole mai mari. Și eu le-am băgat acolo. Eu când am făcut 
bugetul am constatat asta, dar am zis să corespundă cu ce am acolo. În asta constă 
modificarea. Aceste cheltuieli sunt o cheltuială lunară, la care eu nu pot să umblu. Nu pot să 
mă ating de ele. Acestea sunt conform balanței, am și balanța aici, am avut 45,92 mii lei,  
cheltuială pe anul 2022. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Ne duce cu gândul că aceste modificări au fost făcute cu 
intenție de alaltăieri până azi. 

D-na Rădulescu Ramona – Nu au fost făcute cu intenție. 
D-nul Stănescu Vasile -  Care ar fi intenția? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Să nu treacă amendamentul. 
D-nul Primar – Ce ascund oamenii aceștia, domnule Ciubuc? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Să nu treacă amendamentul pe care l-am făcut. 
D-nul Mircea Domi – Nu trebuie să fiu înțeles greșit. Orice venit în plus la un salariat 

este binevenit. Eu și cu doamna Rădulescu cunoaștem cel mai bine situația de la S.C. Urban. 
V-am spus și la comisie, pur și simplu financiar nu se poate așa ceva anul acesta. Ca să fac o 
paranteză, diferența dintre venituri și cheltuieli, pe luna februarie și ianuarie este de minus 40 
mii lei. Eu trebuie să recuperez suma asta. Avem la Primărie restanțe pe care suntem obligați 
să le plătim. Primăria ne va înțelege și ne va lua banii treptat. Avem o datorie istorică la Peco-
ul domnului Bebe Ștefănescu. Ajunsesem la un moment dat la suma de 40 mii lei. Eu când am 
venit la SC Urban erau 90 mii lei. Deci financiar nu se poate. Dublăm valoarea tichetelor de 
masă și aici este un efort financiar pentru noi. De la 1 ianuarie s-a majorat salariul minim pe 
economie. Sunt încă 150 mii în plus care se adaugă la asta. 

D-nul Ciubuc Dumitru – S-au mărit și normele. 
D-nul Mircea Domi – Nu s-au mărit. 
D-nul Primar – S-au mărit tarifele pe care nu le-ați votat dumneavoastră și acum veniți 

să le dăm bani. 
D-nul Mircea Domi – Problema este că și eu sunt supărat pentru că la prima oră chestia 

asta s-a discutat. Nu putem să dăm o speranță muncitorilor care știați și dumneavoastră că nu 
se va realiza. 

D-nul Ciubuc Dumitru – De ce nu se putea realiza? 
D-nul Mircea Domi – Fiindcă dumneavoastră ați vrut să mi-i puneți mie în cap. Nu este 

o problemă, mă descurc. Le-am explicat și o să le mai explic, că avem probleme și să fim 
mulțumiți că luăm salariile acestea, mai sunt și tichetele de masă. Haideți să nu mai fim așa 



 
 

populiști, că noi vrem, dar nu vor ăia. Și mă puneți într-o situație foarte ingrată. Vă spun cu cea 
mai mare sinceritate, nu sunt bani. V-am arătat anul trecut pe telefon că eu aveam 100 de lei 
pe cardul firmei și 100 de lei în cont. Îmi intră o fată în concediu, de unde îi dădeam eu 1.000 
lei. 

 
Vine la ședință domnul consilier local Nădescu Viorel. 
 
D-nul Ciubuc Dumitru – Mai faceți lucrări pe la școli, pe la licee. Așa se făcea înainte. 

Acum nu se mai face așa, pentru că nu sunteți buni. 
D-nul Primar – Câte ați făcut dumneavoastră pe timpul dumneavoastră? Are 3 oameni 

în concediu medical și nu poate să suplimenteze.  
D-nul Mircea Domi – Eu în afară de oamenii de pe utilaje, lucrez acum cu 7 persoane. 

Ce bani să fac, ce pot să fac cu 7 persoane? Am 3 oameni care sunt în concediu medical și nu 
știu când vor veni la treabă. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Concediile medicale nu le plătește unitatea. 
D-nul Primar – Nu e vorba de plată. Este vorba de oameni. 
D-nul Mircea Domi – Am găsit la Stoicănești să fac o lucrare, să facem curățenie în 

cimitir, la domnul primar Preoteasa. Ce să fac eu dacă dumnealui vrea până în Paște? Dacă 
trimit acolo 4 oameni să stea 10 zile, pentru că este foarte mult de muncă acolo, în cimitirul 
vechi, în Drăgănești ce fac? Ce fac cu 3 oameni? Mă apuc să tai iarba, să vopsim băncile, 
bordurile. Hai să înțelegem chestia asta și să nu mai fie răutate. Și eu aș vrea, dar nu se poate 
financiar cel puțin la momentul de față. 

D-nul Secretar – În contextul acesta, domnule consilier Ciubuc Dumitru, renunțați la 
amendamentul respectiv? În contextul explicațiilor primite? 

D-nul Ciubuc Dumitru – În contextul în care vin cu alta formă, nu mai are suport 
amendamentul. Dacă se modifică .... 

D-nul Primar – Dacă din luna iulie vor fi pe plus la rectificare, putem să facem și chestia 
asta. Nu suntem absurzi. 

D-na Rădulescu Ramona – Trebuie să vedem ce venituri o să avem, ce încasări. 
Vedem la o rectificare, din iulie încolo. 

D-nul Ciubuc Dumitru – De câte ori ați venit cu rectificare? 
D-na Rădulescu Ramona – Nu am venit, dar asta nu înseamnă că nu putem să venim 

oricând. 
D-nul Mircea Domi - Și oricum, dacă venim cu rectificare în august, septembrie chestia 

asta este valabilă începând de la 1 ianuarie. Nu poți să dai un voucher de vacanță pentru un 
concediu pe care nu știi dacă îl face sau nu face. Adică în 2024 dăm pentru 2023. 

D-na Rădulescu Ramona – S-ar putea ca de la 1 iulie să se mărească iar salariul minim 
pe economie. Automat trebuie să mărim și noi salariile. Este o situație destul de complicată în 
momentul acesta. 

D-nul Stoenică Alexandru – Măriți tarifele. 
D-na Rădulescu Ramona – Le mărim, dar cât să le mai mărim? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Faceți lucrări să vină banii la firmă, să nu se ducă în altă parte. 
D-nul Viceprimar – Care sunt domnule Ciubuc? Dacă ne și spuneți care? 
D-nul Ciubuc Dumitru – V-am spus de atâtea ori. Părculețele puteau să le ia ei. 

Stadionul de fotbal din curtea liceului putea să-l facă ei. 
D-nul Primar – Cu care meseriași? Câți bani au acuma în cont ca să participe la o 

licitație sau să cumpere materialele pentru stadionul acela? Vă întreb? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Să găseau. 
D-nul Primar – Ați mai zis și de iluminatul public. Știți câți bani costă lămpile acelea cu 

led? 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru - Știu. 
D-nul Primar – De unde au bani să le cumpere? Ați zis de ce nu le-am dat lor.Aveau 

lucrări similare? Vedeți că vorbiți ceea ce nu trebuie. Au făcut ei lucrări similare în sensul ăsta? 
Au avut lucrări de anvergură așa? Cu o mașină? Ăia vin cu zece mașini în fiecare zi. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Proiectul este pe un an de zile. 
D-nul Primar – Și ? Este vorba de bani. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Spuneți-ne și nouă cine a luat lucrarea asta? 
D-nul Primar – Cine a câștigat licitația. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cine este? 
D-nul Primar – Unul de la Călărași 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și face ăla? 
D-nul Primar – Da. Cine face? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Face altcineva. Eu am auzit cine face. 
D-nul Primar – Ce ați auzit domnule? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Că a subcontractat. 
D-nul Primar – Subcontractare la fonduri europene? Domnule Ciubuc, dumneavoastră 

știți ce vorbiți? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Eu nu am văzut nici unul pe aici de la Călărași. Sunt de aici din 

zonă. 
D-nul Primar - Și dacă sunt din zonă nu-i lăsăm, sau ce? 
D-nul Ciubuc Dumitru – N-am zis eu să nu-i lăsați. 
D-nul Primar – Dumneavoastră știți a cui este firma aceea? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu știu. 
D-nul Primar - Și atunci? 
D-nul Ciubuc Dumitru – A cui este firma? 
D-nul Primar - Nu știu nici eu, nu v-am spus că nu știu. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră faceți licitația și nu știți cine a câștigat? Cum 

adică să spuneți că nu știți cine a câștigat. 
D-nul Primar – O firmă de la Călărași. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cum se numește? Dar nu mă interesează cum se numește. 
D-nul Primar – Vă interesează să facă Urbanul? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Da, să ia și ei două străzi să le facă. O subcontractare cum au 

luat și alții. 
D-nul Primar – Poate să se ducă și acum și poate îi dă ăla. 
D-nul Stoenică Alexandru – Putea să ia PRB-ul și să plătească chirie la el. 
D-nul Primar – Poate nu au nevoie de PRB că le au pe ale lor. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Când nu se vrea, nu se face. 
D-nul Primar – De ce când nu se vrea, nu se face? A câștigat altcineva licitația. Ei de 

abia au luat avizul de la ANRSC și ANRE. Cu cine lucrează pe scară, că trebuie doi inși Știți 
cu cine lucrează Urban-ul? Unul singur nu are voie să lucreze în instalații electrice. Acum este 
unul singur, Mareș. Are Mareș luate toate avizele? Și atunci ce vorbim? 

D-nul Ciubuc Dumitru – Mai are un om. 
D-nul Primar – Care este? Acela este în medical. Asta spuneam. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Mai are încă unul. 
D-nul Primar – Angajat ce? Electrician? Și are tot cei trebuie de la ANRSC și ANRE? 

Este electrician autorizat? 
D-nul Ciubuc Dumitru - Știți bine că nu putea să ia contractul dacă nu-l avea pe acela 

angajat. 
D-nul Primar – Ăla a intrat în concediu. A venit 4 luni de zile. Contractul l-a luat anul 

trecut. Când a luat concediu băiatul ăsta? 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – Lăsați-o așa! 
D-nul Primar – De ce s-o las așa? Spuneți până la capăt, eu nu o las așa. Spuneți. De 

aia nu merge treaba că tu i-ai pus pe ăia să lucreze în altă parte. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am zis eu așa? 
D-nul Primar – Insinuați niște chestii. Spuneți despre ce este vorba dacă știți ceva. 

Credeți că mă ocup de licitații? Că vedeți dumneavoastră pe nu știu cine, e treaba lui. Sunt 
prieteni. Sunt de la Dolj, sunt de la Călărași, sunt de la Vâlcea. Pe mine mă interesează să 
facă treabă. Și să facă treabă bine și bună. Asta este ideea. Am bază eu în meseriașii ăia pe 
care i-ați angajat la Urban să facă un trotuar, să pună o pavea aici? Ia vedeți că au pus pavele 
alaltăieri. 

D-nul Ciubuc Dumitru – De ce nu-i puneți la încercare? 
D-nul Primar - Haideți să vă arăt ce lucrare au făcut. Sunt finii dumitale pe care i-ai 

angajat și nu știu să facă nimic. Cum să-i pun eu să facă lucrări bine? 
D-nul Ciubuc Dumitru – De ce nu-i dați afară? 
D-nul Primar – Nu. Eu? Îi dau afară eu? 
D-nul Viceprimar – Problema este că se vaietă. Înainte nu munceam așa mult și nu era 

problemă cu banii, acum muncim mai mult și sunt probleme cu banii. Cine le semna pentru 
lucrări, domnule Ciubuc? 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este aceeași persoană ca și acuma, care le semnează 
recepția? 

D-nul Primar – Nu este chiar așa. S-au modificat multe. Băieții se plâng că muncesc 
mai mult, dar banii vin pe 25 ale lunii. I-am spus și domnului Mircea Domi să se ducă să se 
descurce, nu să stea încurcat doar cu Primăria Drăgănești. I-am spus că dacă era firma lui, s-
ar duce și la Y și la Z să putem să avem un ban în plus. Câți bani aveți în cont? Sunteți pe 
minus. Pe ce să facă lucrarea? Trebuie cumpărate materiale. 

D-nul Stoenică Alexandru – Dacă nu sunt oameni cum să se ducă și la alte primării să 
ia lucrări? 

D-nul Primar – Păi asta spuneam, nu este vorba de muncitori, pe utilaj câștigi bani. Nu 
te duci cu lopata sau să taie iarbă. Să stea 10 zile 5 inși. Utilajul face banul. 

D-nul Secretar – În privința amendamentului, acesta rămâne fără obiect ? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Da.  
D-nul Secretar – În contextul acesta supuneți la vot în forma modificată proiectul de 

hotărâre. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 10 voturi pentru (d-nul Prundeanu Narcizel și grup politic PNL – d-
nii Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Achim Iulian, Manea-Naidin Laura, Spătaru 
Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie și) și 7 abțineri (grup politic PSD - d-nii 
Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Dobre 
Violeta și Ghica Ion-Costin). 
 

4. Aprobarea documentațiilor Notă conceptuală și Temă de proiectare aferente 
obiectivului de investiție „Amenajare adăpost pentru câinii fără stăpân în Orașul 
Drăgănești-Olt, jud. Olt”. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  



 
 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Când aveți în plan să vă apucați de adăpost? Anul acesta sau 
anul viitor? 

D-nul Primar – Anul acesta. Dar după ce concesionăm canalele. Ne vin niște bani de la 
italieni, zic eu, vreo 400 mii lei și ce mai avem noi în buget să ne apucăm, în septembrie-
octombrie să fie aproape gata. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuie să modificăm anexa la buget. 
D-nul Primar – V-am zis când ne apucăm. Mai durează și concesionarea canalelor. 

Acum este la Prefectură. În 30 de zile ies, domnule Secretar? 
D-nul Secretar – Da, minim. 
D-nul Primar – Ne așteptăm la o sumă de bani frumușică de la concesionarea canalelor 

din orezărie. De asta nu vreau să mai întârziem că am stat un an de zile sau chiar mai mult. 
Dar nu am fost pregătiți, nu am putut să facem cărțile funciare de un an de zile. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Până ne apucăm noi, poate nu mai avem câini, poate nu mai 
avem obiectul muncii. 

D-nul Viceprimar – Bine ar fi. 
D-nul Primar – Putem să facem altceva. Să dăm din ei acum. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dacă din ianuarie și până acuma au pierit 59. Erau 99 și acum 

sunt 40.  
D-nul Primar – Ziceați că vorbiți cu băiatul ăla de la acea societate. Poate îi dăm și pe 

aceștia.  
D-nul Ciubuc Dumitru – A rămas că vă sună pe dumneavoastră. 
D-nul primar - Știți cât a zis? 1.400 lei/câine. Să-l întrebați dacă aveți timp cât a zis că 

este. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

5. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 71 / 31.05.2022 privind aprobarea 
organigramei şi a statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Primarului 
Oraşului Drăgăneşti-Olt și înființarea Serviciului voluntar pentru situații de urgenta de 
tipul V2. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Secretar, în organigrama veche nu era trecută tot 
denumirea de secretar general? 

D-nul Secretar – Nu, era doar secretar. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dacă vă uitați pe organigrama veche scrie secretar general. 
D-nul Secretar – Organigrama a fost trimisă la ANFP și au constatat că doar în 

organigramă (forma schematică), nu în statul de funcții, nu era trecut secretar general. Asta 
este motivația. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Eu m-am uitat pe organigrama veche. 



 
 

D-nul Secretar – Poate v-ați uitat pe Statul de funcții. Uitați-vă pe Organigramă. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Pe organigramă m-am uitat. 
D-nul Viceprimar – ANFP-ul a făcut sesizarea aceasta. Ne-a transmis că nu este trecut 

corect în organigramă. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

6. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 155/25.10.2022 referitoare la aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI), a indicatorilor tehnico-
economici actualizați și devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții 
"Reabilitare și modernizare străzi în orașul Drăgănești-Olt, județul Olt (III)” aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 
sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru 
realizarea obiectivului. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Străzile care sunt prinse în proiect sunt: Parcului, Păltiniș, 
Dudești, Grădinari, Stadionului și Dumbrava? 

D-nul Primar – Parcului, Păltiniș, Dudești, Grădinari și Stadionului. Sunt cinci străzi. Str. 
Dumbrava nu este. Pe Dumbrava se lucrează. Se face canalizarea pe Berzelor și Hotarului. 
Nu s-a putut pentru că se lucrează pe ea. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Știți și d-voastră, la aceste străzi infrastructura este diferită. 
D-nul Primar – Este la faza DALI. Când vine proiectarea se definitivează. Ei trebuie să 

cadă pe valoare ca să poată să încarce. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Să cadă pe valoare, dar prindem străzi care sunt jumătate cu 

asfalt și jumătate pietruite? 
D-nul Primar – Au venit în zonă. A fost și proiectantul și reprezentant din partea 

primăriei. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cine a fost? 
D-nul Primar – Cred că domnul Radu Tudor și Ionuț Burtea. 
D-nul Ciubuc Dumitru – În condițiile acestea ... Ce urmăresc? Am văzut pe la alte 

primării... 
D-nul Primar – Proiectantul răspunde. Nu răspunde nici primarul. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Proiectantul răspunde și noi decât ridicăm mâna. 
D-nul Viceprimar - Și ce poți să faci? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Când a venit proiectantul trebuia să-l întrebați, spre exemplu de 

ce nu a trecut la strat de bază 3000 m când eu nu am decât ... 
D-nul Primar – Eu am avut pe cei de specialitate, domnul Radu Tudor, domnul 

Preoteasa Ionel și domnul Ionuț Burtea. 
D-nul Ciubuc Dumitrru – Trebuia să-i spuneți că nu faceți strat de fundație pentru că 

strada are fundație. 
D-nul Primar – Hârtiile acestea acum au venit, acum le-am văzut și eu. Când puteam 

să-i zic? Eu știam ce vrea să scrie? 
D-na Oprișan Florentina – Înainte de a semna contractul de finanțare ei mai trimit 

clarificări. Între proiectant și minister au existat schimburi de discuții, inclusiv această 
clarificare. Știți că asta a mai fost introdusă în ședință. 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – De două ori. 
D-na Oprișan Florentina – Da. Raportarea se face aici la ultima linie la valoarea 

standardului de cost. Din discuțiile pe care le-am purtat cu proiectantul i s-a recomandat ca să 
se meargă pe o cantitate unitară. La cantitate este peste tot același număr de metri, de care 
este legat calculul standardului de cost. Este un calcul mai alambicat, este un calcul tehnic pe 
care îl pune la dispoziție ministerul, dar unitățile finale și natura intervențiilor finale vor fi 
detaliate la faza de proiect tehnic. Vor mai fi modificări, aceasta nu este ultima.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Să înțeleg că va veni sub suma aceasta, ca și valoare? 
D-na Oprișan Florentina – Este posibil, se vor organiza procedurile de licitație, se vor 

realiza proiectele tehnice, vom vedea ce apare acolo. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am urmărit și la alte primării cum fac. Am văzut la Slatina la 

trei, patru străzi, iar cantitatea este diferită. 
D-nul Primar – Nicio stradă nu seamăna cu alta, nu au aceeași dimensiune. 
D-nul Ciubuc Dumitru – La o stradă a pus decât asfalt, iar la alta a pus și strat de bază. 
D-nul Viceprimar – Depinde ce găsește în teren. 
D-na Oprișan Floremtina – Este de urmărit și dacă erau la faza de proiect tehnic. Pentru 

că pe Anghel Saligny s-au depus proiecte incipiente, ca al nostru la faza de DALI și proiecte 
care deja aveau realizate proiectele tehnice, adică s-au apucat pe forțe proprii sau le-au mutat 
din altă parte și le-au mutat aici și aveau clar ceea ce mai rămâne din ele. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Deci este scoasă Dumbrava? 
D-nul Primar – Nu a fost niciodată prinsă. V-am spus de ce nu a fost. 
D-nul Viceprimar – A fost prinsă în primul proiect, la început. Inițial au fost zece străzi. 
D-nul Primar – Atunci nu au putut să ne repartizeze atâția bani, pentru zece străzi. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

7. Întrebări, interpelări. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Unde se strâng lămpile?    
D-nul Primar –  Sunt duse la clădirea de la Protecția Plantelor. Le preia 

administratorul în fiecare zi și le depozitează acolo. Cele care mai sunt bune, vor fi amplasate 
acolo unde s-au omis. De exemplu nu ați trecut în proiect strada Toamnei, strada Izvor, strada 
Sîiului, strada Speranței. Acestea sunt cele pe care le știu eu până în momentul acesta. Ce 
pot să fac? Să las străzile acelea fără iluminat? Din recuperări și din acestea cu led o să 
punem și pe aceste străzi. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Unele din ele sunt mai noi. 
D-nul Viceprimar – Unele au fost cumpărate de către oameni și le-au cerut înapoi toți. 
D-nul Ciubuc Dumitru – A mai cumpărat și Primăria. 
D-nul Primar – Foarte puțin. Mai este o problemă, pe strada Școlii la Comani sunt 

prevăzute lămpi duble, și pentru trotuar. Nu văd care ar fi utilitatea. Sunt lămpile de 100 wați 
care bat în stradă și de 30 wați, amplasate la semiînâlțime bat în trotuar. Nu au niciun efect. 
Știți ceva despre proiectul acesta? 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu. 
D-nul Primar – Vedeți cum ați verificat proiectarea? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Eu știu că aici în centru sunt duble. 
D-nul Primar – La Comani este singura stradă care are lampă la semiînălțime, adică 

două lămpi pe același stâlp. 
 
 
 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                     Spătaru Ioana                                                           Jr. Jidovu Laurenţiu 
 

 
 
 

                                                                 Întocmit, 
                                                                  Cons. Jianu Marius 


